
 

FAU LANDVIK SKOLE  
Foreldrerådets arbeidsutvalg 

 

Referat FAU-møte 4-2022/23 

Møtedato: Tirsdag 10. januar 2023 Møteleder: Gunnar Edvard N. Gundersen 

Møtetid: Kl. 19.00 – 20.30 Referent: Hege Hystad 

Møtested: Personalrommet Landvik skole Neste møte: Onsdag 15. februar 2023 

Tilstede: FAU: 1. trinn: Arild Høie Henriksen - Steinar Rettedal, 2. trinn: Hege Hystad – 3. trinn: Therese Rasmussen – 4. 

trinn: Hilde Andersen Sundhordvik, Siri Tomine Eide – 5. trinn: Gunnar Edvard Gundersen, Stig Arve Husebø 

Abrahamsen – 7. trinn: Anette G. Hodnebrug, Pål Thomassen 

Skolens ledelse: rektor Kjetil Glimsdal, fagleder Einar Loland Råheim 

Forfall: 2. trinn: Ole Botnen Eide – 3. trinn: Vigdis Kristine Hancock – 6. trinn: Dag Henning Johannessen, Cecilie 

Svanberg 

Kopi til:  fagleder Hilde Igland 

 

 
 

SAK BESKRIVELSE REFERAT OPPFØLGNING 

 

SAKER: 

5 Referat fra forrige 

møte 

 

- Kort gjennomgang - og 

godkjenning av referatet fra 

forrige møte (skolemiljøutvalget) 

https://www.grimstad.kommune.

no/_f/p1/i89a0f9d4-118b-417d-

ac4a-b2b1200f5a9c/smu-

landvik-skole-referat-15-11-

22.pdf   

Referatet er godkjent.  

5 17. mai 2023 

 

- Representantene for 4. og 6. 

trinn kan forberede seg på å 

innkalle 17. mai-komiteen til 

første møte i februar  

- Er det noe spesielt vi må huske 

på før arbeidet settes i gang? 

Fjorårets komite skal legge inn skjemaene de 

brukte i fjor på OneDrive. Det vil være til hjelp for 

årets 6. trinn. 

4. trinn er ansvarlig for kafé, 6. trinn ansvarlig for 

leker. Dersom foreldre har barn på begge trinn, er 

det vanligvis slik at foreldrene bidrar på 4. trinn. 

Inne på OneDrive området ligger det mye 

informasjon som er digitalisert. 

 

FAU-representantene for 4. og 6. trinn kaller inn til 

felles samling for 17. maikomiteen 

 

Anette Hodnebrug 

 
 
 
 
 
 
 
Anette, Hilde, Dag 
Henning, Cecilie 

5 Valg av 

klassekontakter og 

representanter til 

FAU våren 2023 

 

- På vårens foreldremøter gjøres 

det valg på 1., 3. og 5. trinn. 

Representantene som velges 

sitter for de kommende to 

skoleår. 

- Sittende representanter på 

disse trinnene: Tar dere 

gjenvalg? 

- Evt. forslag til kandidater på 

disse trinnene som kan 

spørres i forkant av 

foreldremøtene? 

- Det gjøres tilsvarende valg på 

det nye 1. trinnet på 

førskoledagen. Der gjøres valg 

kun for det kommende skoleåret. 

 

Hvem i FAU stiller til gjenvalg?  

Arild og Steinar er foreløpig usikre. 

Therese og Gunnar Edvard kan stille til valg for 

neste års 1. trinn. 

Stig Arve stiller til gjenvalg. 

 

Innspill fra ledelsen om at det er tidsbesparende 

dersom man har rekruttert aktuelle kandidater til 

valg av både FAU representanter og 

klassekontakter på forhånd. 

 

 

 

 

 

 

 

FAU 

representantene i 

1., 3., og 5. trinn 

forsøker å 

rekruttere på sine 

trinn. 

Gunnar Edvard 

lager generell 

informasjon som 

kan deles på 

facebook. 

https://www.grimstad.kommune.no/_f/p1/i89a0f9d4-118b-417d-ac4a-b2b1200f5a9c/smu-landvik-skole-referat-15-11-22.pdf
https://www.grimstad.kommune.no/_f/p1/i89a0f9d4-118b-417d-ac4a-b2b1200f5a9c/smu-landvik-skole-referat-15-11-22.pdf
https://www.grimstad.kommune.no/_f/p1/i89a0f9d4-118b-417d-ac4a-b2b1200f5a9c/smu-landvik-skole-referat-15-11-22.pdf
https://www.grimstad.kommune.no/_f/p1/i89a0f9d4-118b-417d-ac4a-b2b1200f5a9c/smu-landvik-skole-referat-15-11-22.pdf
https://www.grimstad.kommune.no/_f/p1/i89a0f9d4-118b-417d-ac4a-b2b1200f5a9c/smu-landvik-skole-referat-15-11-22.pdf


5 Fokussaker våren 

2023 

 

- Det er fortsatt noen av våre 

«Fokussaker» vi ikke har 

behandlet. For å sikre at disse 

sakene blir prioritert foreslås det 

at vi her bestemmer i hvilke 

møter de ulike sakene skal 

behandles. Følgende saker 

gjenstår til behandling: 

- Bruk av FAUs midler. 

- Tydeliggjøre holdning til trinn-

/ klassefokus. 

- Videre arbeid med 

trafikksikkerhet. 

 

Bruk av FAUs midler tas opp på møtet i februar. 

Tydeliggjøre holdning til trinn-/klassefokus. Ønskelig 

å ha en «trinnfølelse». De jobber med det på 

skolen, FAU melder om at foreldre ikke merker 

dette så tydelig. Skolen kan oppfordre til dette på 

førskoledag. F.eks. ha felles facebookgruppe. 

 

Ønskelig med tydeliggjøring av hva oppgaven som 

klassekontakt innebærer. 

 

 

 

 

 

Tar opp trafikksikkerhet på møtet i mars. 

 

 

 

 

 

 

 

Gunnar Edvard tar 

med informasjon fra 

FUG i 

informasjonsskriv 

om valg av 

klassekontakter. 

 

0 FASTE PUNKTER: 

10 Innspill fra 

klassene:  

 Ønskelig med klasselister for klassen, gjerne også 

for trinnet. Ønske om at de i hvert fall inneholder 

navn, tlf.nr. foresatte, og fødselsdato.  

 

Noe usikkerhet 

knyttet til hvordan 

man gjør det mtp 

personvern. 

Ledelsen 

undersøker 

hvordan det kan 

gjøres. 

 
20 Saker fra skolens 

ledelse 

 

- Skolens ledelse orienterer. 

- Evaluering av høsten med 

tanke på planer for 

kommende høst: F.eks. Åpen 

skole. 

- Personalsituasjonen 

- Skolens satsingsområder 

- Avviksmeldinger 

- READ Agder 

- Nasjonale prøver 

Åpen skole: Ønskelig å gjøre liknende arrangement 

neste år, med fellesdel i hallen, kiosk, åpent i 

klasserommene etterpå. Obligatorisk oppmøte for 

elevene. 

Spørsmål fra ledelsen om FAU synes at dette er 

greit. 

 

Personalsituasjonen: Einar har blitt fast ansatt som 

fagleder på skolen. Hilde er fremdeles delvis 

sykemeldt. Har vært veldig mye sykdom på skolen, 

også mye langtidsfravær. Det har vært krevende å 

få til bemanningen. 

 

I 1. trinn har det vært full utskiftning av personalet. 

Fra november av har det vært relativt stabilt. 

Kontaktlærerne der har fått forlenget kontraktene 

sine ut året. 

Einar kommer med tilbakemelding om at de som 

jobber på 1. trinn nå synes det er veldig hyggelig å 

jobbe der, det er et flott trinn. 

 

4. trinn har også hatt en del utskiftninger. 

Kontaktlærerne der kommer også til å fortsette ut 

skoleåret. 

 

Ønske fra 1B om at kontaktlærer kan fortsette i 2. 

klasse også. 

 

Forslag om foreldremøter mandag 13. februar. 

Først trinnforeldremøter 1.-4. trinn, fellesmøte, og 

så trinnforeldremøter 5.-7. trinn. 

I fellesdelen ønsker skolen å legge frem 

informasjon om hvordan skolen jobber. Ledelsen er 

åpne for innspill dersom det er noe foreldrene 

ønsker å høre mer om. FAU kan også komme med 

informasjon. 

 

FAU støtter dette 

opplegget. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Ønske fra foreldrene om å få vite litt konkret og 

ærlig om hvordan det går på trinnet. Hvordan de 

jobber på akkurat dette trinnet, hvordan miljøet i 

klassen er. Foreldrene ønsker å bli gitt anledning til 

å bidra med det de kan. 

 

Fortsetter med samme satsingsområder, bortsett fra 

at man ikke lenger har IKT som satsingsområde, 

ettersom dette er implementert. Rektor informerer 

om at det kan se ut til at det ikke vil være like stort 

fokus på IKT fremover. F.eks. kanskje neste års 

førsteklassinger ikke vil få ipad like tidlig som 

tidligere år. 

 

Avvik: 97 avviksmeldinger i 2022. 77 på hms, 3 på 

administrasjon, 16 på pedagogisk innhold. 

77 vårsemester, 20 høstsemester. Mye mindre 

negativ atferd mot lærerne nå i høst enn i vår. 

Rektor tror avviksmeldingene tegner et reelt bilde. 

 

READ Agder gjennomført. 60% av foreldrene møtte 

opp og hentet bøkene, alle bøkene ble levert inn 

igjen. Vet ikke hvilken effekt dette har hatt enda. 

 

Nasjonale prøver: Bemannet opp for å trygge 

elevene på gjennomføringene. Matteprøven var 

vanskelig, Grimstad kommune vurderer om de skal 

sende inn felles klage på dette. Landvik scoret 

gjennomsnittlig i norsk og matt, men scoret noe 

under snittet i engelsk. Skolen tar tak i dette og 

fokuserer litt ekstra på engelsk. 

 

Ønske om å ha med SFO-leder på neste FAU 

møte, 15. februar. 

 

Bibliotekstatistikk: 

6000 bøker utlånt i 2021 

9000 bøker utlånt i 2022. Noe av forskjellen skyldes 

covid, men det henger også sammen med økt 

fokus på bibliotek og lesing. 

 
10 Skolens økonomi - Skolens ledelse orienterer om 

den økonomiske situasjonen ved 

skolen. 

- Regnskap 2022 

- Budsjett 2023 

Regnskap: I 2022 ser det ut til at vi kommer ut med 

et merforbruk (underskudd) på ca. 138 000. 

 

Budsjett 2023: får beholde nivået på budsjettet, 

men Landvik vil gå noe ned pga. nedgang i elevtall. 

Justert for lønnsvekst, men ikke for prisvekst. 

Budsjettet er stramt, men ikke strammere enn i fjor. 

 

Noen elever som har søkt seg over fra Frivoll skole, 

men ikke mange. 

 

Grimstad kommune har bestemt seg for å ta imot 

180 flyktninger i 2023. Kan hende at det kommer 

spørsmål om å ta imot flere flyktninger på Landvik, 

ettersom mottaksklassene på Holviga og Jappa er 

fulle. 

 

 

5 Trafikksikkerhet 

 

- Status på arbeidet 

- Innspill fra foreldre 

- Vårt arbeid videre 

Venter på lys og autovern. Dette er det ikke 

kommunen som skal ordne. 

Skal også gjøres noe ved Naturmurhallen, dette 

arbeidet har ikke begynt. 

Gunnar Edvard 

maser på 

kommunen. 

 

Skolens ledelse 

orienterer om 



Miljøarbeiderne ønsker tiltak. De forsøker å dirigere 

trafikken, men en del foreldre retter seg ikke etter 

dette. 

kjøremønster på 

foreldremøtet. 

Skolen henvender 

seg også til 

kommunen med 

forespørsel om 

hjelp til dirigering av 

trafikken. 

 
10 Saker til/fra KFU - Neste KFU-møte 18/1-23 

- Inneklima 
- Valgkamp 

 

Kommunen har fått beskjed om synspunkter på 

senkning av innetemperaturen. 

 

1 Saker til/fra 

Samarbeids-

utvalget (SU) 

- Dato er ikke satt for neste SU-
møte 

 

  

0 ØVRIGE SAKER: 

5 Eventuelt 

 

- Meld gjerne inn på forhånd saker 

til eventuelt. 

  

81     

 


